
                                                                 
                                  Zapisnik sa 100 sjednice Nastavno-naučnog vijeća 

 
Stota sjednica Nastavno-naučnog vijeća Fakulteta za poslovne studije 

"Montenegro Business School", održana je 24.05.2013. godine u Podgorici, u 
prostorijama Fakulteta za poslovne studije sa početkom u 14:00 časova. 
Sjednici su prisustvovali: doc. dr Dragoljub Janković, mr Marija Janković, doc. dr 
Jelena Žugić,  prof. dr Milenko Popović, prof. dr Janko Radulović i Seada Fetić, 
predstavnik studenata.  
  
 
                                                 Za sjednicu je bio predložen sljedeći: 
 
                                                                      DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice; 
2. Prijedlog Komisije za razmatranje konkursnog materijala i pisanje 

izvještaja za izbor nastavnika u akademsko zvanje vanredni 
profesor za predmete: Računovodstvo, Kontrola i revizija i 
Standardi finansijskih izvještaja, 

3. Prijedlog Komisije za razmatranje konkursnog materijala i pisanje 
izvještaja za izbor nastavnika u akademsko zvanje vanredni 
profesor za predmete: Makroekonomija i Javne finansije, 

4. Informacija o realizaciji završnih ispita; 
5. Informacija o doktorskim studijama; 
6. Informacija o pripremama kongresa AGRIMB-a; 
7. Prijedlog za izmjenu člana 19 Pravilnika o raspodjeli sredstava 

Univerziteta ,,Mediteran”; 
8. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog 

rada i  
      utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju 
komisije za  
      ocjenu rada  kandidata Svetlane Obrenović; 
9. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog 

rada i  
      utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju 
komisije za  
      ocjenu rada  kandidata Dejane Ponoš; 
10. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog 

rada i  
      utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju 
komisije za  
      ocjenu rada  kandidata Milana Kovačevića; 



11.  Prijedlog angažovanja nastavnog kadra u studijskoj 2013/2014 
godini;  

12. Tekuća pitanja. 
 

 
 
Tačka 1.   Usvajanje zapisnika sa  100-te  sjednice Vijeća  
Nakon usvajanja dnevnog reda prešlo se na rad i odlučivanje po tačkama dnevnog 
reda. Zapisnik sa prethodne 100-te sjednica  usvojen je bez primjedbi,  jednoglasno. 
Ovlašćuju se Predsjednik Vijeća i Sekretar da ih potpišu. 
 
Tačka 2. Prijedlog Komisije za razmatranje konkursnog materijala i pisanje 
izvještaja za izbor nastavnika u akademsko zvanje vanredni profesor za 
predmete: Računovodstvo, Kontrola i revizija i Standardi finansijskih 
izvještaja 
Predsjedavajući je upoznao prisutne  da je u toku izbor jednog nastavnika u 
akademsko zvanje vanredni profesor za predmete : Računovodstvo, Kontrola i 
revizija i Standardi finansijskih izvještaja. Predložio je  formiranje komisije koja će  
razmatrati  konkursni  materijala i napisati izvještaj u sljedećem sastavu: prof.dr 
Slobodan Malinić, prof. dr Radislav Jovović  i prof.dr Dragoljub Janković.  
Zaključak: Prijedlog odluku o formiranju Komisije  uputiti  Senatu  Univerziteta na 
dalji postupak. 
 
Tačka 3. Prijedlog Komisije za razmatranje konkursnog materijala i pisanje 
izvještaja za izbor nastavnika u akademsko zvanje vanredni profesor za 
predmete: Makroekonomija i Javne finansije, 
Predsjedavajući je upoznao prisutne  da je u toku izbor jednog nastavnika u 
akademsko zvanje vanredni profesor za predmete : Makroekonomija i Javne 
finansije. Predložio je  formiranje komisije koja će  razmatrati  konkursni  materijala 
i napisati izvještaj u sljedećem sastavu: prof.dr Sonja Bjeletić, prof. dr Milenko 
Popović  i prof.dr Janko Radulović.  
Zaključak: Prijedlog odluku o formiranju Komisije  uputiti  Senatu  Univerziteta na 
dalji postupak. 
 
Tačka 4. Informacija o realizaciji završnih ispita 
Termini završnih ispita u redovnom i popravnom ispitnom roku su sačinjeni prema 
akademskom kalendaru za studijsku 2012/2013 godinu. Polaganje ispita u 
redovnom ispitnom roku na osnovnim studijama je u toku i odvija se prema 
utvrđenim terminima polaganja.  
Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili ponuđenu izvještaj. 
  
Tačka 5.  Informacija o doktorskim studijama 
Priprema oko doktorskih studija teče dogovorenom dinamikom. Uvažava se 
prijedlog prof.dr Janka Radulovića da se na doktorskom studijskom programu 
Marketing menadžmenta predmet Metodologija naučno istraživačkog rada zamijeni 
sa drugim odgovarajućim predmetom iz oblasti marketinga. 



Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili   ponuđenu informaciju. 
 
Tačka 6.  Informacija o pripremama kongresa AGRIMB-a 
Treći kongres AGRIMB-e biće održan u Budvi u organizaciji našeg Fakulteta u 
periodu od 26-27.06.2013.godine. Do sada imamo oko 65 prijavljenih učesnika koji 
će prezentovati svoje radove na kongrasu. Prijavljeni učesnici su uglavnom iz 
zemalja okruženja. 
Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili   ponuđenu informaciju. 
 
Tačka 7. Prijedlog za izmjenu člana 19 Pravilnika o raspodjeli sredstava 
Univerziteta ,,Mediteran” 
Naučno nastavno vijeće Fakulteta za poslovne studije ,,Montenegro Business School”  
predlaže izmjenu člana 19 Pravilnika o raspodjeli sredstava Univerziteta 
,,Mediteran” u dijelu koji se odnosi na potrebni broj studenata za održavanje 
predavanja, odnosno konsultacija, a s tim u vezi i utvrđivanja nadoknade nastavnom 
osoblju za realizovane časove nastave. 
Predlažemo da se plaćanje, časova predavanja i vježbi, nastavnom osoblju ne 
vrednuje u iznosu od 0,25% od vrijednosti časa utvrđene članom 12 stav 2 
pomenutog pravilnika, za grupe manje od 10 studenata po studijskoj godini, 
ukoliko upisani broj studenata pokrivaju troškove  obračuna angažovanog 
nastavnog osoblja uz obavezu izvođenja pune nastave (a ne mentorskog rada).  
Fakultet za poslovne studije ,,Montenegro Business School“ je u protekloj godini 
dobio akreditaciju za tri nova studijska programa: Računovodstvo i revizija, 
Menadžment zaštićenih oblasti i International MBA (Master of Business 
Administtration) u menadžmentu, finansijama i agrobiznisu, a u toku je priprema 
doktorskih studija za dva studijska programa – marketing i finansije. Dosadašnje 
iskustvo pokazuje da je broj studenata na magistarskim i  novim specijalističkim 
studijskim programima uvijek bio manji od 10 studenata. Realno je očekivati da će 
tako biti i ubuduće, slična je situacija i na mnogim većim inostranim univerzitetima. 
Ovo tim prije što na Fakultetu nikada nijesmo praktikovali izvođenje nastave u vidu 
konsultacija za grupe manje od 10 studenata jer bi se to odrazilo na nezadovoljstvo 
studenata koji kada uplate školarinu očekuju redovnu nastavu bez obzira na veličinu 
grupe.  
Smatramo da je navedena izmjena Pravilnika važna za nove studijske programe koje 
treba razvijati i unapređivati pogotovo u prvim godinama realizovanja nasttave. 
Nastavno osoblje može biti demotivisano i nezainteresovano za nove studijske 
programe na postdiplomskom nivou koji su vrlo bitni za razvoj fakulteta posebno u 
sadašnjoj kriznoj situaciji. Treba imati u vidu i činjenicu da nastavno osoblje koje je 
u redovnom random odnosu, realizuje nastavu na postdiplomskim studijama i 
nosioci su razvoja fakulteta neće moći da ostvare punu normu, što dovodi do 
smanjenja plata i ugrožavanja egzistencije zaposlenog nastavnog osoblja, a samim 
tim i do usporavanja razvoja našeg fakulteta. 
 Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili ponuđeni prijedlog. 
  



Tačka 8. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog 
rada i       utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju 
komisije za    ocjenu rada  kandidata Svetlane Obrenović 
U okviru  ove tačke dnevnog reda predsjedavajući  je upoznao članove Vijeća da je 
Komisija za ocjenu magistarske teme  pod nazivom ,,MSD STRATEGY IN GLOBAL 
MARKET” kandidata Svetlane Obrenović, podnijela Izvještaj o ocjeni teme 
magistarskog rada u zakonskom roku. Izvještaj je bio dostavljen članovima Vijeća uz 
material za sjednicu, tako da su mogli na vrijeme da se upoznaju sa  sadržajem 
izvještaja. Pristupilo se razmatranju izvještaja.        
 Zaključak: Vijeće Fakulteta predlaže Senatu Univerziteta da usvoji izvještaj i odobri 
temu za izradu magistarskog rada i podobnosti kandidata Svetlane Obrenović  kao i 
da imenuje članove komisije za ocjenu magistarskog rada. Predloženi članovi 
komisije su: prof. dr Ratimir Jovićević, predsjednik, doc.dr  Slobodanka Krivokapić, 
mentor i prof.dr Radislav Jovović, član. 
 
Tačka 9. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog 
rada i       utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju 
komisije za   ocjenu rada  kandidata Dejane Ponoš 
U okviru  ove tačke dnevnog reda predsjedavajući  je upoznao članove Vijeća da je 
Komisija za ocjenu magistarske teme  pod nazivom ,,PUBLIC RELATION IN 
MONTENEGRO” kandidata Dejane Ponoš, podnijela Izvještaj o ocjeni teme 
magistarskog rada u zakonskom roku. Izvještaj je bio dostavljen članovima Vijeća uz 
material za sjednicu, tako da su mogli na vrijeme da se upoznaju sa  sadržajem 
izvještaja. Pristupilo se razmatranju izvještaja.        
 Zaključak: Vijeće Fakulteta predlaže Senatu Univerziteta da usvoji izvještaj i odobri 
temu za izradu magistarskog rada i podobnosti kandidata  Dejane Ponoš  kao i da 
imenuje članove komisije za ocjenu magistarskog rada. Predloženi članovi komisije 
su: prof. dr Ratimir Jovićević, predsjednik, doc.dr  Slobodanka Krivokapić, mentor i 
prof.dr Sonja Bjeletić, član. 
 
Tačka  10. Razmatranje Izvještaja komisije o podobnosti teme magistarskog 
rada i       utvrđivanje prijedloga odluke o usvajanju teme i imenovanju 
komisije za   ocjenu rada  kandidata Milana Kovačevića 
U okviru  desete tačke dnevnog reda predsjedavajući  je upoznao članove Vijeća da 
je Komisija za ocjenu magistarske teme  pod nazivom ,,HUMAN RESOURCE 
MANAGEMENT IN CRNOGORSKI TELEKOM” kandidata Milana Kovačevića, podnijela 
Izvještaj o ocjeni teme magistarskog rada u zakonskom roku. Izvještaj je bio 
dostavljen članovima Vijeća uz material za sjednicu, tako da su mogli na vrijeme da 
se upoznaju sa  sadržajem izvještaja. Pristupilo se razmatranju izvještaja.        
 Zaključak: Vijeće Fakulteta predlaže Senatu Univerziteta da usvoji izvještaj i odobri 
temu za izradu magistarskog rada i podobnosti kandidata  Milana Kovačevića  kao i 
da imenuje članove komisije za ocjenu magistarskog rada. Predloženi članovi 
komisije su: prof. dr Sonja Bjeletić, predsjednik, doc.dr  Slobodanka Krivokapić, 
mentor i prof.dr Radislav Jovović, član. 
 



Tačka  11. Prijedlog angažovanja nastavnog kadra u studijskoj 2013/2014 
godini 
Dekan fakulteta je sačinio nacrt prijedloga angažovanja nastavnog osoblja u 
studijskoj 2013/2014.godini. Sačinjavajuči prijedlog imao je u vidu da za nastavno 
osoblje koje se nalazi u redovnom radnom obezbijedi punu normu na osnovnim i 
specijalističkim studijama ( Menadžment marketinga i Finansijski menadžment).  
Zaključak: Članovi Vijeća su jednoglasno usvojili   ponuđenu informaciju. 
 
Tačka  11. Tekuća pitanja: 
U okviru ove tačke nije bilo pitanja. 
 
      
 
 
  Zapisnik sačinila                                                              Naučno nastavno vijeće 
                                                                                              predsjedavajući 
                                                                                               
  Vesna Mijatović                                                            doc.dr Dragoljub Janković 

 
 
 
 
 
 
 


